

## 無衝突礦產宣告書

## Declaration of Minerals Conflict-Free

品安科技特此聲明所有提供給客戶之產品皆為無衝突礦產之產品。

Panram Technology Co., Ltd. hereby declares that all products provided to customers are products of conflict-free minerals.

品安科技致力於詳實調查，確保：金(Au)、鉭(Ta)、鎢(W)、鈷(Co)、錫(Sn)這類金屬的來源符合經濟合作暨發展組織(OECD)及高風險區域之礦石實施負責任供應鏈的指引或同等及認可的盡職調查框架一致。

Panram Technology Co., Ltd. will commit to detailed investigations to ensure that the sources of metals such as gold (Au), tantalum (Ta), tungsten (W), cobalt (Co), and tin (Sn) comply with the Organization for Economic Cooperation and Development(OECD) and high-risk areas of the ore implementation of responsible supply chain guidelines, or equivalent and recognized due diligence framework consistent.

品安科技亦展開供應商調查及追溯所有原料中所含的原生礦材來源。並要求供應商履行禁止使用上述之“衝突礦產

Panram Technology Co., Ltd. also launched supplier investigations and traced the source of the primary minerals contained in all raw materials. Suppliers are also required to prohibit the use of the aforementioned " Minerals Conflict-Free".

本公司保證任何出售於客戶之產品所含金屬皆符合無衝突規範(DRC Conflict-Free)。

The company guarantees that any metal contained in products sold to customers meets the DRC Conflict-Free standard.

品安科技身為世界公民，我們宣示並承諾不接受使用來自衝突礦區的金屬；同時，亦要求所屬的供應商必須遵守品安衝突礦產採購政策：

As a global citizen, we declare and Commit to not accept the use of metals from conflict mining areas; at the same time, it also requires that its suppliers must abide by the Panram conflict mineral procurement policy:

1) 必須履行社會環境責任。

Must fulfill social and environmental responsibilities.

2) 不購買從衝突地區來的衝突礦物。

Do not purchase conflict minerals from conflict areas.

3) 要求供應商拒絕使用從衝突地區來的衝突礦物，及簽署無衝突礦產的承諾書給品安科技。

Requirement Suppliers refuse to use conflict minerals from conflict areas, and sign a commitment letter of conflict-free minerals to Panram Technology Co.,Ltd.

4) 要求我司的供應商，需管理其上游及下游供應商，必須要遵循無衝突礦物的要求。

Our suppliers are required to manage their upstream and downstream suppliers and must follow Conflict-free mineral requirements.

5) 盡公司的最大努力，拒絕使用從衝突地區來的衝突礦物，承諾只使用來源來自獨立認證之冶煉廠金屬。

Do the company's best efforts to refuse to use conflict minerals from conflict areas, and promise to only use metals from independently certified smelters .

6) 並將此要求傳達給其供應商。

And communicate this requirement to its suppliers.